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Protokoll fört vid möte med 
arbetsmarknadsnämndens råd för 
funktionshinderfrågor 

Tidpunkt 
Onsdagen den 25 september, kl 15:30-17:15 
 
Plats 
Arbetsmarknadsförvaltningen, Palmfeltsvägen 5  

Närvarande från rådet för funktionshinderfrågor 
Bengt Lyngbäck, FUB Stockholm- För barn, unga och vuxna med utvecklingsstörning 

Ann-Cristin Broberg, Neuroförbundet Stockholm 

Doaa Zatara, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad 

Anderas Nyhlén, Autism Stockholms Län 

Sven Zachari, SRF Synskadades Riksförbund Stockholms stad 

Närvarande från arbetsmarknadsförvaltningen 
Amina Engman Bel-Haj, Strateg inom mänskliga rättigheter  
Payam Abdulkarim, enhetschef FoP 

Karina Uddén, förvaltningschef  

Lykke Ask, sekreterare 

Anna Saldeen-Jonsson, avdelningschef Vuxenutbildning  

Ulrika Svedberg, avdelningschef Jobbtorg Stockholm 

Förhinder 
Anna Palmborg, DHR- Delaktighet, Handlingskraft och Rörelsefrihet 

Ahmed Cherif, FHDBF – Föreningen för Hörselskadade och Döva Barn med familjer 

 

 

Justering 
Justerat den 2024-09-27 
 
Bengt Lyngbäck    Sven Zachari  
Ordförande      Justerare   
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§1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning 

Ordförande Bengt Lyngbäck öppnade mötet och dagordningen 
fastställdes.  

§2. Val av justerare samt justeringsdag 

Sven Zachari valdes till justerare.  
Protokollet justeras den 27 september.  

§3. Föregående mötesprotokoll 

Inga synpunkter lämnades och föregående protokoll lades till 
handlingarna. 
 
§4. Genomgång av T2an – måluppfyllelse och  
resultat samt prioriteringar inför 2025 

Förvaltningen informerade om tertialrapport 2.  
Samtliga mål bedöms komma att uppfyllas.  
 
Information sänds ut till samtliga i rådet.  
 
§5. Dialog inför kommande VP-arbete  

Dialog fördes inför det kommande arbetet med verksamhetsplanen för 
2025. Förvaltningsledningen kommer att åka på planeringsdagar den 24-
25 oktober och önskar till dess få in rådets synpunkter och input inom 
arbetsmarknadsnämndens område.  
 
Rådet framförde att de fokusområden som rådet tog fram för 2024 är 
tänkt att vara underlag inför verksamhetsplaneringen för 2025. 
Rådet önskar att förvaltningen kopplar ihop fokusområdena till 
nuvarande (2024) verksamhetsplan för att enklare kunna följa aktiviteter 
och indikatorer.  
 
Vidare önskar rådet att förvaltningen, då stadens budget har presenterats 
(ca 9-11 oktober) plockar ut de avsnitt som avser 
arbetsmarknadsnämnden och de områden som är kopplat till 
funktionshinderrådet från avsnittet ”Uppdrag till samtliga nämnder och 
bolag” samt sänder ut underlaget inför nästa rådsmöte den 23 oktober då 
en genomgång av budgeten kommer att ges.  
 
Vid det mötet ämnar vi fortsätta dialogen kring verksamhetsplanen och 
förvaltningen ser till att underlag tas fram och sänds ut till rådet inför 
mötet.  
 
Förvaltningen lyfter upp att rådets inspel inför nästa års 
verksamhetsplan är viktig. I dagsläget kan inte något dokument kopplat 
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till verksamhetsplanen 2025 att lämnas ut. Det kommer inte heller finnas 
något att lämna ut till kommande rådsmöte. Beredningen av 
verksamhetsplanen pågår och det finns inga slutliga underlag vid 
tidpunkten.  Förändringar i uppdrag, aktiviteter och indikatorer sker 
efter att budgeten presenterats och behöver arbetas fram internt under 
efterföljande månad.  
 
Rådet kommer kunna göra justeringar i de underlag som redan tagits 
fram för fokusområden och kopplingen till nuvarande verksamhetsplan, 
i anslutning till nästa rådsmöte då genomgång av budgeten ges. Rådets 
underlag kommer att omhändertas i förvaltningsledningen i samband 
med planeringsdagarna.  
 
Efter förvaltningsledningens planeringsdagar kommer arbetet med 
verksamhetsplanen att pågå under cirka en månad innan det slutliga 
underlaget planeras sändas till roteln för beredning den 28 november 
och därefter publiceras till allmänheten den 5 december inför att sedan 
gå upp till beslut i nämnden den 17 december.    
 
§6. Ärenden från nämndens sammanträde den 1 oktober  
-Handlingar fanns tillgängliga på Meetings Plus inför mötet. 

Rådet framförde en synpunkt kopplat till ärendet angående Inrättande 
av vuxenutbildningscentrum Järva där de önskade att förvaltningen 
tagit med en skrivning om att funktionshinderperspektiven är beaktat 
och att tillgängliganpassningar är genomförda.  

§7. Övriga frågor 
 

 Genomgång av höstens planering utifrån årshjulet och tidplanen 
för arbetet med verksamhetsplanen.  

 
 Omorganisation av Jobbtorg Stockholm 

Avdelningschefen informerade om den pågående 
omorganisationen, vilken bland annat syftar till att lämna 
nuvarande organisationsstruktur utifrån arbetsmarknadsinsatser 
och istället organisera utifrån målgrupper.  
 
Omorganisationen tar även avstamp i den nya chefsstrukturen 
som är beslutad av kommunfullmäktige och gäller för hela 
Stockholm stad, där befattningen biträdande enhetschefer tas 
bort och en ny struktur ska införas.  

 
 Inbjudan till samverkansmöte med ledamöter i stadens alla 

funktionshinderråd den 17 oktober.  
Anmälan görs till Funktionsrätt Stockholm. 
Inbjudan säds ut via rådssekreterasren. 
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